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36
福岡大学医学部 再生･移植医学
腎泌尿器外科学

田川市立病院　泌尿器科 最優秀賞

準 福岡大学医学部 整形外科学 福岡大学病院整形外科　大学院生 優秀賞

準 福岡大学病院　歯科口腔外科 福岡大学病院　歯科口腔外科 優秀賞

31 福岡大学病院　脳神経内科 福岡大学病院　脳神経内科 優秀賞

準 福岡大学病院　呼吸器内科 福岡大学病院　呼吸器内科 優秀賞

33 福岡大学病院　循環器内科 福岡大学病院　循環器内科 奨励賞

加藤　悠太
経カテーテル的大動脈弁の術後変化に対するmulti-imaging modality を用いた検討（計
画）

眞野　亮介
Induction of potassium channel regulator KCNE4 in a submandibular lymph node
metastasis  model（論文）

三嶋　崇靖
Risk factors for developing dyskinesia among Parkinson's disease patients with wearing-
off:J-FIRST（論文）

中尾　明 Impact of Results of TTF-1 Immunostaining on Efficacy of Platinum-Doublet
Chemotherapy in Japanese Patients with Nonsquamous Non-Small-Cell Lung Cancer
（論文）

姓名

研究課題

青柳　力夫 Differentiation of human adipose tissue-derived mesenchymal stromal cells into
steroidogenic cells by adenovirus-mediated overexpression of NR5A1 and implantation
into adrenal insufficient mice（論文）

藤田  潤
Rate of Return to Work After Periacetabular Osteotomy and Its Influencing Factors（論
文）


